
Van: MR PCBO De Smithoek
Verzonden: woensdag 25 januari 2023 13:46
Aan: Robert Ros <r.ros@twenterand.nl>
CC: 
Onderwerp: Inspreekbijdrage PCBO De Smithoek

Geachte heer Ros,
 
Bijgaand sturen we u onze inspreekbijdrage, zoals gisteravond voorgelezen en besproken 
tijdens het raadsdebat.
 
Graag willen we ook in deze mail antwoord geven op de vraag van mevrouw Van 
Abbema. Zij vroeg ons waarom het schoolplein destijds volledig versteend is ingericht. 
We hebben hierover informatie ingewonnen bij de commissie die destijds betrokken was 
bij de inrichting van ons plein. Zij geven het volgende aan: We hadden destijds 370 
leerlingen en het aantal vierkante meter was bij lange na niet voldoende. De keuze is 
toen gemaakt voor tegels en kunstgras om speeltoestellen te realiseren. Voor meer 
groen was domweg geen ruimte. Er werd destijds gesproken over het realiseren van 
schooltuintjes in de buurt van de school (er stond destijds nog geen enkele woning) en 
sportmogelijkheden. Aan de oostzijde van de school zijn destijds wel enkele groenstroken 
aangelegd. Dit zorgde echter voor problemen: er waren teveel kinderen op het plein om 
zorgvuldig om te gaan met het groen en het plein verzakte op verschillende plekken. 
Daarom is er later voor gekozen deze groenstroken weer weg te halen. We willen 
benadrukken dat het groener maken van ons schoolplein nooit kan zorgen voor extra 
sportruimte; hiervoor is de ruimte op ons schoolplein te klein. Graag nodigen we 
wethouders die dit van dichtbij willen bekijken van harte uit op onze school.
 
We willen u nogmaals bedanken voor de mogelijkheid om in te spreken en we wensen u 
veel succes met al uw werkzaamheden.
 
Hartelijke groet namens de MR van PCBO De Smithoek te Den Ham, te weten:

Oudergeleding en Personeelsgeleding
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